
Parlament České republiky
POSLANECKÁ  SNĚMOVNA  

1998
3. volební období

Z Á P I S

ze 7. schůze
výboru pro evropskou integraci,

 konané v úterý 12. ledna 1999 od 13.00 hod.

Přítomni: prezenční listina



Omluveni: nikdo 

Hosté: prezenční listina
 
Na začátku jednání předseda J. Zvěřina konstatoval, že je přítomno 9 poslanců, takže je

výbor usnášeníschopný. 

Na 6. schůzi byl schválen tento návrh pořadu:

1. Vládní návrh, kterým se předkládá Parlamentu České republiky k vyslovení souhlasu
s ratifikací Evropská charta  místní samosprávy ze dne 15.  října 1985, která byla za
Českou republiku podepsána ve Štrasburku dne 28. května 1998 /sněmovní tisk 14/ 

2. Návrh termínu a pořadu příští schůze
3. Sdělení předsedy
4. Připomínky a podněty poslanců
5. Různé

K tomuto  návrhu  nebyly  žádné  připomínky  a  byl  odsouhlasen  všemi  přítomnými.
(Hlasování  9-0-0 je zachyceno v příloze.)

K     bodu č. 1  

Předseda  J. Zvěřina přivítal náměstkyni ministra vnitra doc. ing. Yvonne Streckovou a
požádal ji o úvodní slovo. 

Nám. Y. Strecková hovořila jen krátce, a to vzhledem k tomu, že tento tisk je ve výboru
projednáván již podruhé. Po věcné stránce se ze strany MV nic nemění, byla jen předložena nová
verze překladu, jehož kvalita byla zkontrolována třemi kompetentními institucemi. Pokud jde o
články Evropské charty místní samosprávy, které se zatím nedoporučují k ratifikaci, chystají se
v souladu  s legislativním plánem vlády některé  zákony, po  jejichž  schválení by  ČR  mohla
přistoupit i k dalším článkům.

Poté vystoupil zpravodaj posl. J. Jalůvka. Jak uvedl, všem poslancům byl rozdán písemný
podklad: jeho vyjádření k nedostatkům spojeným s tiskem č. 14. Přes tyto výhrady, které posl.
Jalůvka krátce shrnul (především nedostatečná a nevyvážená důvodová zpráva; dále fakt,  že
chybí jakási vize, plán přípravy chybějících zákonů v této oblasti), doporučil tisk nechat projít.
Zároveň požádal, aby předseda výboru zaslal jeho vyjádření ministrovi vnitra se žádostí, aby se
napříště těchto omylů vyvaroval.  

Nám. Y. Strecková znovu uvedla, že vláda bude na chybějících zákonech pracovat.
Poté bylo navrženo a schváleno usnesení, jímž se tisk v opravené verzi a v uvedeném

rozsahu doporučuje k ratifikaci. (Usnesení č. 22, hlasování 16-0-0 je zachyceno v příloze.)   

K     bodu č. 2  
Předseda J. Zvěřina připomněl, že všem poslancům byl rozdán návrh termínu a pořadu 8.

schůze VEI, která se bude konat ve čtvrtek 21. ledna od 9.00 hod. Jelikož k návrhu nikdo neměl
připomínky, dal předseda  hlasovat  o  návrhu,  který  byl pak  všemi přítomnými odhlasován.
(Hlasování 16-0-0 je zachyceno v příloze.)  

Schválený návrh pořadu:
1. Vládní návrh zákona,  kterým se mění zákon č.  202/1990  Sb.,  o  loteriích a  jiných

podobných hrách, ve znění pozdějších předpisů /sněmovní tisk 54/  
2. Program Phare: podpora  rozvoji lidských zdrojů v ČR ve veřejném i privátním sektoru
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3. Informace o regionálních rozvojových agenturách
4. Návrh termínu a pořadu příští schůze
5. Informace MZV k postupu tzv.  screeningu  (kapitoly Právo obchodních společností,

Statistika, Rybolov)
6. Sociální aspekty evropské integrace
7. Sdělení předsedy 
8. Připomínky a podněty poslanců
9. Různé

K     bodu č. 3
Předseda  J. Zvěřina připomněl, že všem poslancům byly rozdány informace k výjezdní

schůzi VEI, která se uskuteční ve dnech 26. až 29. ledna v Harrachově. První den bude krátká
schůze  výboru,  následující  dny  budou  vyhrazeny  semináři  připravenému  Parlamentním
institutem.V úvodu k semináři by měl vystoupit i chargé d'affaires Delegace Evropské komise
v Praze Ralf Dreyer. 

V následné diskusi mpř. V. Laštůvka požádal, aby na závěr semináře byla ještě zařazena
přednáška na téma Agenda 2000.

Ze šestnácti přítomných poslanců se pak patnáct přihlásilo k účasti; omluvila se pouze
mpř. O. Sehnalová.

Dále předseda J. Zvěřina informoval o realizaci plánu zahraničních styků:
- Byla rozjednána pozvání pro partnerské výbory ze:

Slovenska (Slováci akceptovali náš návrh termínu návštěvy ve dnech
4. a 5. března t. r. Ve čtvrtek 4. března odpoledne by se konalo v rámci schůze
VEI jednání se slovenskými partnery, pak by následovala pracovní večeře;   
dále byly pozvány delegace partnerských výborů z  Německa, Polska, Španělska a
Řecka;
přijetí  dalších  partnerských  výborů,  která   si  VEI  zařadil  do  plánu,  by  se
uskutečnila zřejmě ve druhé polovině roku (jde o Rakousko, Itálii, Maďarsko).

- Pokud jde o vyslání, byly rozjednány cesty delegací VEI do Portugalska a Švédska.

K     bodu 4. a 5. nikdo nevystoupil. Schůze byla ukončena ve 13.40 hod. 
 

Jaroslav Lobkowicz  v. r. Jaroslav Zvěřina  v. r. 
ověřovatel výboru předseda výboru
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